
 
 

 

 

 
 

1/4 

Dagsorden Specialskolen Lolland 

Dato og klokkeslæt: 22. august 2023 kl. 17 - 20  

Sted: Maribo, Blæsenborgskolen 

Forplejning: Vand, kaffe, sandwich 

Deltagere: Maria Edlenborg Mortensen, Jannie Barfoed-Høj, Anne S Christensen, Ole Frederiksen, Linda Christina Fausing 

Fraværende:   

Mødeleder: [Klik her – skriv navn på mødeleder] 

Referent:  Linda Christina Fausing/Ole Frederiksen 

Gæster: Rikke Sigrid, Maria Østergaard  

  

 

Dagsorden Skolebestyrelsesmøde Specialskolen Lolland  

1.   Valg af ordstyrer 

 

Beslutning:  Jannie påtog sig posten  

 

 

2.   Godkendelse af dagsorden 

Beslutning: Godkendt  

 

Line Kocemba Brunsborg, der er ny SFO-leder, har desværre måtte melde af-

bud til dette møde – Line vil blive præsenteret på bestyrelsens næste møde. 

 

 

 

3.                    Bemærkninger til referat 

Sagsfremstilling:  

Referatet blev udleveret på mødet, da det ”kun” var fremsendt til den nu afgå-

ede formand. 

 

 

Beslutning: Referat godkendt  
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4.   Nyt fra ledelsen herunder drøftelse af evt. høringssvar 

Sagsfremstilling: 

Nyt fra ledelsen i Specialskolen v. Ole 

1. Status på ansættelse af skoleleder ved Specialskolen (orientering).  

4 af kandidaterne til stillingen har i dag været til 1. samtale. 

2 kandidater er gået videre til 2. samtale, der afholdes d. 29. august, dette 

med sigte på ansættelse 1. oktober. 

 

2. Mulighed for at afgive høringssvar på sparekataloget – kataloget blev gen-

nemgået og drøftet på mødet. 

 

3. Mulighed for afgivelse af høringssvar på påtænkt ny styrelsesvedtægt for 

skoleområdet. Udkast til styrelsesvedtægt gennemgået og drøftet. 

 

4. Styrelsen for uddannelse og kvalitet har meddelt, at de ønsker en handle-

plan fra Skolesektoren, da flere af Lollands skoler er i et tilsynsforløb.  

Procesplanen blev gennemgået og af den fremgår det, at bestyrelsen får 

mulighed for høring på den kommunale handleplan. Dette i perioden 31. 

august til 21. september 2023. 

 

 

Beslutning: 

 

1. Orientering taget til efterretning  

 

2. Da ingen af spareforslagene er i direkte berøring med Specialskolen, ønsker 

bestyrelsen ikke at indgive høringssvar. 

 

3. Skolebestyrelsen ønsker ikke at indgive høringssvar på påtænkt styrelses-

vedtægt.  

 

4. Orientering taget til efterretning.  
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5.  Fremtidens skole 

Sagsfremstilling: 

Orientering om fremtidens skole, herunder orientering om kick off møde 9. august, hvor 

næsten alle medarbejdere i skole/dagtilbud var samlet.  

Fremtidens Skole er et af byrådets fyrtårne. De politiske pejlemærker vil fremgå af en ny 

folkeskolestrategi. Et af hovedbudskaberne fra kick off mødet var: ”Sammen om skolen” 

– altså et ønske om at alle interessenter sætter sig sammen om bordet i stedet for at ar-

bejde gennem den almindelige pipeline, hvor ”kun” direktionen, chefer og bestyrelser 

melder ind til det politiske niveau.  

   

Beslutning: 

 

Orientering taget til efterretning  

 

 

6.     Suppleringsvalg 

Sagsfremstilling: 

Bestyrelsen skal drøfte processen for afholdelse af suppleringsvalg - dette da vi mangler 

4 forældrerepræsentanter.    

Udvælgelsen af de to medarbejderrepræsentanter forventes afsluttet i denne uge.  

Der skal påbegyndes en proces, hvor der findes 2 elevrepræsentanter. 

 

Beslutning: 

 

Ledelsen sender opslag om suppleringsvalg til godkendelse i bestyrelsen, inden det sen-

des ud til alle forældre på AULA.  

 

Efter tilbagemeldingen tages der stilling til proces for eventuel valghandling.  

 

 

 

 

7.         Fremadrettet samarbejde og mødeafholdelse 

Sagsfremstilling:  

Der er et ønske om at drøfte det fremadrettede samarbejde mellem skolens ledelse og 

skolens bestyrelse.  

8.    Ønsker til antal, placering og varighed af kommende bestyrelsesmøder 

Sagsfremstilling:  

Bestyrelsen skal drøfte og beslutte mødestrukturen for indeværende skoleår samt ønsker 

til indhold på kommende møde. 
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Beslutning: 

 

 

Til kommende møde ønsker bestyrelsen, at der sker en konstituering i bestyrelsen, dette 

under forudsætning af at suppleringsvalget er afsluttet. 

 

Bestyrelsen ønsker at drøfte evt. høringssvar i forhold til den handleplan, der fra Lolland 

Kommune skal sendes til STUK.  

 

Bestyrelsen ønsker orientering fra ledelsen om økonomi og sygefravær.  

 

Næste møde placeres den 19. september 2023 kl. 17 -19 

 

 

 

Eventuelt 

 

Enkelte klasser har ikke fået et endeligt skema i forhold til de enkelte fags placering. Le-

delsen orienterer om årsagen. Skemaerne vil blive udsendt hurtigst muligt.  

  


